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HÖRNA
Nu har  det  gått  exakt ett år sedan 
jag blev vald till Polemikenredaktör. 
Ett  år  sedan jag  satt  i  ACAS 
och f i ck  ro l l en  som chefredaktör 
över  en t idn ing .  Det  har  var i t 
ett  vä ld igt  ro l igt  år  med många 
utmaningar .  I  min post  har  jag 
använt  min fantas i  mycket  och 
jag  har  invo lverat  så  många 
FL iNS- medlemar  som möj l igt . 
Jag tycker  det  har  var i t  l ä ror ikt 
då  jag  har  lä r t  mig att  skapa en 
t idn ing från grunden och försökt 
fånga mina läsares  int ressen . 
Jag har  verk l igen ve lat  präg la 
årets  t idn ing med just  minnen 
från detta  året .

Det  som jag tycker  har  var i t 
ro l igast  med ro l len som 
Chefredaktör  har  var i t  att  skapa 
framsidorna t i l l  t idn ingen .  Jag 
har  tänkt  mycket  på  vad som 
fångar  läsarnas int resse och 
vad som får  dem att  v i l j a  öppna 
t idn ingen .  L i te  som om man 
sku l le  gå  förb i  ett  t idn ingsstånd 
så  ska min t idn ing stå  ut  så 

att  fo lk  v i l l  köpa den .  I  det  här 
numret  kan n i  l äsa  om hur  en 
r iksdags ledamot arbetar ,  om hur 
l inkanfash ionb logger  uppdatera 
s in  vårgarderob och en t reas 
memoarer  från Po lkand !

Jag v i l l  önska den nya styre lsen 
14/ 15  ett  stort  lycka t i l l  och tacka 
för  min t id .    mig för  denna t iden !

En stor  puss och kram t i l l  e r  a l l a !

CHEFREDAKTÖRENS

Julia Grimberg
Chefreredaktör
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Verksamhetsåret  13/ 14  bör ja r  l ida 
mot s i t t  s lut .  Det  har  var i t  ett 
vä ld igt  hände lser ikt  år  och med 
fac i t  i  hand tycker  jag  att  styre lsen 
har  g jor t  ett  super jobb .  Det 
kommer att  b l i  sorg l igt  att  lämna 
den gemenskap som styre lsen 
ger ,  samt id igt  som det  är  dags 
att  lämna över  stafettp innen t i l l 
et t  nytt  gäng .

Vad har  v i  då  i  F l iNS-styre lsen 
13/ 14  g jor t  under  året?  Här  är 
några  exempel :  genomförde årets 
FL iNS resa t i l l  Haag ,  anordnade 
examenss i t tn ing för  Po l  kand och 
masterstudenter  och uppnådde 
medlemsrekord på 120 st !  V i  har 
var i t  med och startat  Po l  R iks 
som v i  hoppas är  bör jan på 
något  stort ,  h i t tat  en ny sponsor 
t i l l  sekt ionsrummet :  B lueberry ,  
FL iNS Bokbazar  öppnades 
och v i  har  satsat  stort  på  vår 
arbetsmarknadsdag Po l  Ar  där  v i 
s log  rekord i  anta l  utstä l la re .

Detta  är  som sagt  bara  ett  fåta l  av 
a l la  saker  som v i  har  syss lat  med . 

I  fö rsta  numret  av Po lemiken skrev 
jag  i  o rdförandespa l ten att  v i  v i l l e 
ha  bätt re  informat ionsf löde ,  ge 
mer  k la rhet  i  vad styre lsen gör 
samt göra  FB I  och FL iNS t i l l  en 
enhet .  Jag tycker  att  styre lsen 
har  lyckats  t i l l  fu l lo !

Ett  stort  tack t i l l  Styre lsen och 
FBI  13/ 14 ,  det  har  var i t  fantast iskt 
att  få  jobba med er !

Jag v i l l  önska nya styre lsen och 
FBI  ett  stort  lycka t i l l-  n i  kommer 
få  ett  ot ro l igt  ro l igt  år .  V i  ses !

SPALT ORDFÖRANDEN

Matilda Hjalte
Ordförande
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Ett  år  har  passerat ,  et t  å r  med 
mängder  av int ryck ,  fester ,  No l le-P 
och andra  upptåg !  T iden t i ckarpå 
och året  som fester ist  bör ja r  l ida 
mot s i t t  s lut .  V i  har  nu även utsett 
och inv igt  våra  små FuBbIsar ,  et t 
g latt  gäng på åtta  personer  med 
stor  potent ia l  att  skapa ett  No l le-P 
av vär ldsk lass !

T i l l sammans med Läxmäster iet 
och SM arrangerade v i  he lgen den 
27/2 - 1 /3 ,  20 14 års  upp laga av 
SunTr ip .  Ett  evenemang där  v i  v i l l 
r ikta  ett  stort  tack t i l l  a l l a  jobbare 
och festg lada besökare !  Även ett 
STORT TACK t i l l  Läx och SM!

Kvar  på  agendan innan det 
är  sk i ftesdags är  en Herr- & 
Damsittn ing ,  den t rad i t ionsen l iga 
vårs i t tn ingen där  v i ,  med l i te  tur , 
kan får  höra  FuBbIsarnas l juva 
stämma.  Dessa små l iv  har  även 
bör jat  p lanera  s in  fester i fest  och 
20 14 :s  No l le-P .

Vi  b l i r  gamla  och grå  och som 
patet  kommer även v i  att  hävda , 
”det  var  bätt re  för r ” .

Innan jag  avs lutar  denna spa l t  så 
v i l l  j ag  å  FB I  13/ 14 :s  vägnar  passa 
på att  säga TACK!  Tack t i l l  et tan , 
tvåan ,  t rean ,  master ,  l ä rare ,  andra 
fester ister ,  fadder ie r ,  fö ren ingar , 
fö retag ,  pateter  m. f l  fö r  ett 
UNDERBART år !

Ha det  bra  kära  vänner !

SPALT FBI CHEF

Andeas Lindmark 
FBI-Chef
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POL.AR 2014

Årets  arbetsmarknadsdag Po lAr 
g ick  av stape ln  den 5 Mars .  Det 
var  en vä ld igt  g ivande t i l l stä l ln ing 
med många yrkesmöj l igheter  för 
studenterna .  FL iNS Po l .Ar-utskott 
har  g jo r t  ett  exemplar iskt  arbete 
med att  insp i rera  studenterna 
med o l ika  utstä l la re  som 
Reger ingskans l iet ,  Nor rköp ings 
Kommun,  Stat ist iska centra lbyrån 
och Jordbruksverket .  Även a l la 
före läsn ingar  var  vä ld igt  g ivande 
och uppskattade av studenterna .

Dagen in ledes med en före läsn ing 
av E l ias  Norrman som jobbar 
som Revenue Manager  på  SAS. 
Före läsn ingen var  verk l igen 
insp i rerande och vä ld igt 
Nat iona lekonomiskt  inr iktad . 
E l ias  pratade mycket  om hur  man 
t jänar  pengar  på  att  fy l la  upp 
ett  f lygp lan med passagerare . 
Detta  var  vä ld igt  int ressant  då 
det  hand lar  om efter frågan och 
utbudet  samt beta ln ingsv i l j an  hos 
passagerarna .  E l ias  har  gått  på 
L inköp ings Un ivers i tet  innan och 
har  läst  den nat iona lekonomiska 

inr iktn ingen och prakt iserat 
på  den svenska ambassaden i 
Ottawa ,  Kanada .

Efter  före läsn ingen var  det  åter 
dags att  besöka utstä l la rna som 
b idrog med nytt iga  t ips  t i l l  ens 
CV.  Jag f i ck  veta  att  man b land 
annat  ska spetsa  s i t t  CV med att 
ha yrkeserfarenhet  från arbeten 
som är  re levanta .  Man kan också 
försöka skr iva  s ina  uppsatser 
r iktade t i l l  et t  v isst  yrke som 
man är  int resserad av och ta 
h jä lp  av en arbetsp lats  under 
uppsatsskr ivandet . .

ARBETSMARKNADSDAGEN
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Cec i l i a  Stegö som hö l l  i 
lunchföre läsn ingen är idag en 
journalist och styre lseproffs  och 
hon har  även gått  Po lkand på 
L inköp ings Un ivers i tet .  Cec i l i as 
före läsn ing var en stor succé, hon 
inspirerade a l la  från topp t i l l  tå .  Hon 
gav alla en anledning t i l l  att studera 
vidare .  Jag tror att alla som gick ut från 
föreläsningen hade en ökad motivation 
att studera, de  f lesta  st räckte  på  s ig 
och g ick  med huvudena högt .  För 
nu kan a l la  svara  på  frågan ”Vad fan 
är  po lkand? ”  genom att  referera  t i l l 
Ceci l ia Stegö,  hon är både journal ist 

och styre lseproffs  men har  även 
arbetat  med många f le r  a rbeten . 
A r b ete n  s o m  k u l t u r m i n i ste r , 
ta l s k r i va re  t i l l  C a r l  B i l d t  o c h 
my c ket  m e r

Regeringskansliet
Jordbruksverket

SCB
Migrationsverket

SIDA
Bluberry Education

Norrköpings kommun
Karriärcentrum

PeaceWorks
Ekumeniska följeslagarprogrammet

Hungerprojektet
Academic Work

Vision
Akademikerförbundet SSR

Föreningen för utvecklingsfrågor
AIESEC

Utrikespolitiska studentföreningen
StuFF

Masterprogrammen

Årets utställare
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Nästa  före läsn ing hö l l  Suad Al i 
i  som arbetar  s o m  u t re d a re  p å 
M i g rat i o n sve r ket .  Även hon har 
läst  på  L inköp ings Un ivers i tet  och 
har  tag i t  en f i lkand i  statsvetenskap. 
Suad är  en insp i rerande k v i n n a 
s o m  b r i n n e r  fö r  s i t t  a r b ete .

Masterprogrammen som också 
var  utstä l la re  v isade upp en 
tav la  s o m  h a r  v i s i t ko r t  frå n 
ä l d re  studenter  som har  gått 
på  Po lkand .  Dessa v is i tkorten får 
v i  studenter  använda när  v i  v i l l 
kontakta  yrken .

Arbetsmarknadsdagen g ick 
vä ld igt  bra  och a l la  är  vä ld igt 
nö jda .  Det  har  var i t  en stör re 
satsn ing i  å r  v i lket  har  var i t  en stor 

uppskattning bland studenterna och 
jag  anser  att  den borde vara  så 
här  stor  var je  år .  V ice  ordförande 
med  utskottet  borde känna s ig 
vä ld igt  sto l ta  för  det  var  en vä ld igt 
lyckad dag .
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MED ACTIC 
KOM IGÅNG

Träna på Actic med studentrabatt – Välkommen!

www.facebook.com/acticsverige

på träningskort!20% RABATT*

* Rabatten ges på ordinarie pris. Erbjudandet 

gäller vid tecknande av 12 mån autogiro.

Medlemsavgift tillk
ommer.

Hos oss på Actic har alla  

studenter alltid upp till

Actic – Vi arbetar för ett friskare Sverige. Vår vision är att inspirera och engagera alla 
människor till en bättre hälsa och ökat välmående.       

Actic är en rikstäckande träningskedja 
med ca 100 anläggningar från Ystad i 
söder till Kiruna i norr. 

Actic erbjuder ett brett sortiment inom 
styrketräning, funktionell träning och  
konditionsträning, förutom detta så  
erbjuder flertalet anläggningar även  
ett brett utbud av gruppträning.  
På många anläggningar ingår det  
även bad. För mer information  
om din närmaste anläggning och  
utbud se actic.se

PASSA PÅ!
just nu bjuder vi på en 

KOSTNADSFRI  
PROVTRÄNING  

MED INSTRUKTÖR
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ALUMNIPORTRÄTT

- Vad är  d i t t  yrke?

Jag jobbar  som konsu l t  på  Pöyry Management Consu l t ing ,  där  jag 

främst har  fokuserat  på  pro jekt  rörande energ i försör jn ing i  södra  och 

östra  Afr ika ,  fö r  kunder  som exempelv is  Vär ldsbanken ,  S ida ,  UNDP 

och stat l iga  energ imyndigheter .  Jag har  främst  arbetat  med att 

ana lysera  pro jekt  inom småska l ig  so lenerg i ,  ta  fram samhäl lsekon-

omiskt  hå l lbara  affärsp laner  och g iv i t  stöd i  upphand l ingsprocesser 

och organ isat ionsutveck l ing .  F le ra  pro jekt  har  även var i t  på  st rateg isk 

n ivå med exempelv is  formuler ing av energ ip laner  och marknadsan-

a lyser .  Jobbet  har  innebur i t  mycket  resande och det  har  var i t  både 

utmanande och ro l igt .

-  Vi lka  år  du studerade v id  L iU?

Po l  mag 2004-2008 .  Fr istående kurser  i  beteendevetenskap och 

soc ia lantropo log i  2002-2004 .

-Vi lken inr iktn ing har  du haft?  (stats/nek)?

Nat iona lekonomi .

Ålder
30 år.

Hemort
Uppsala.

Bostadsort
Stockholm.

Anna Ström
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-Hur  t r ivdes du på L iU ,  med stud ierna? Vad kände du var  mest 

int ressant?

Jag t r ivdes jättebra  på  L iU och är  tacksam för  a l l a  engagerade lä rare 

och int ressanta  kurser  som jag fått  ta  de l  av .  Mag istern ivån på neken 

var  spännande ,  när  v i  f i ck  t i l l ämpa teor in  på  a l l a  möj l iga  områden . 

Jag läste  även en termin i  I ta l i en  och g jorde fä l tstud ier  i  Tanzan ia 

under  utb i ldn ingen ,  v i lket  var  både ro l igt  och lä ror ikt .

-Har  du några  spec i f ika  minnen/ anekdoter  från d in  t id  på  Po l .Kand/ 

Po l .Mag/ L iU som du minns  särsk i l t?

Käns lan av torsdag eftermiddag ,  nyvädrad overa l l  och krava l l fö r-

fest !  Långa kaffe  och k lägg-pauser  under  tentap lugget .  Och den 

obeskr ivbara  käns lan av att  gå  upp mitt  i  natten för  att  se  om ten-

taresu l tatet  har  kommit  in  i  Ladok .  Och det  har  det .  Och man k larade 

s ig !

-Var  du engagerad i  någon fören ing under  stud iet iden?

Jag var  s i t tn ingsansvar ig  i  FB I  05/06 .  Fantast iskt  ku l !

-Hur  har  d in  kar r iä r  sett  ut  efter  examen? Vad har  du arbetat  med?
Di rekt  efter  magisteruppsatsen g jorde jag  prakt ik  på  UDs enhet  för 
styrn ings och metoder  i  utveck l ingssamarbetet .  Efter  det  bör jade jag 
jobba på mitt  nuvarande jobb .  Där  har  jag  var i t  sedan dess ,  med ett 

års  avbrott  för  förä ldra led ighet .
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-Upplevde du det  som svårt  att  få  arbete  efter  examen? 
Det  svåraste  var  nog att  jag  hade begränsat  med arbets l ivserfarenhet , 
men man får  inte  g lömma att  det  är  många arbetsg ivare  som fak-
t iskt  v i l l  anstä l la  nyutexaminerade ,  och jag  hade turen att  pr i cka  ett 
sådant  t i l l fä l l e .

-Vi lka  kunskaper  från d in  stud iet id  har  du haft  mest  nytta  av i 
a rbets l ivet?
Grundkunskaperna i  nek ,  samt att  skr iva  rapporter . 

-Hur nöjd är du med ditt val av utbildning?
Mycket nöjd. Jag hade valt samma om jag hade fått välja om idag.

Skribent: Linn Eriksson
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BILDER PÅ FUBBISAR 
Den 15 Februari kom FuBbIsarna till världen för detta året. De är ett gäng på 
åtta glada pinglor som är supertaggade blivande festerister.
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Ewa Thalén FinnéVad är  d i t t  yrke? 

I  det  c iv i la  l ivet  är  jag  ekonom. 

Nu är  jag  r iksdags ledamot , 

fö r t roendeva ld  po l i t iker .  Jag 

är  ledamot i  Just i t ieutskottet , 

e rsättare  i  EU-nämnden och andre 

v ice  grupp ledare  för  Moderata 

Saml ingspart iets  r iksdagsgrupp .

Vad har  du för  utb i ldn ing och 

under  v i lka  år  studerade du?

Eftergymnas ia l  Ekonomisk 

utb i ldn ing .  Studerade fram t i l l 

1979

Hur  har  d in  kar r iä r  sett  ut  efter  d in 

utb i ldn ing? 

Jag har  mestade ls  arbetat  i  små 

företag e l le r  på  redov isn ingsbyråer . 

Jag upp levde det  inte  svårt  att  få 

arbete .  Mit t  uppdrag som r iksdag-

s ledamot startade med att  jag  var 

fr i t idspo l i t iker  i   kommunpo l i t iken . 

B lev sedan he l t idspo l i t iker  inom 

kommunpol it iken och f ick efter ett 

par år förtroendet att bl i  r iksdag-

sledamot .  

Berätta  gärna närmare exakt  vad 

d i t t  a rbete  innebär?

Formel l t  hand lar 

r iksdags ledamotsuppdraget  om 

att  man som en av 349 ledamöter 

är  med och fattar  bes lut  om 

statens budget  och st i ftar  lag . 

V i lket  man ju  natur l igtv is  även 

gör  i  p rakt iken .  Arbetet  innebär  i 

rege l  två utskottsmöten i  veckan , 

en – två voter ingar  per  vecka , 

v issa  veckor  egen kammardebatt , 

fem – åtta  part i interna möten 

var je  vecka och därt i l l  externa 

möten med o l ika  föret rädare . 

T i l l  detta  kommer o l ika  besök i 

va lkretsen e l le r  på  andra  p latser  i 

l andet  och in läsn ing av hand l ingar 

och besvarande av post .  

Hur  ser  en van l ig  arbetsdag ut?
Det  f inns ingen van l ig  dag .

INTERVJU AV RIKSDAGSLEDAMOT
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Hur  ha r  d in  utb i l dn ing  h jä lpt  d ig 
i  d i t t  a rbete?
Att  vara  ekonom anser  jag  har 
h jä lpt  mig i  mitt  fört roendeuppdrag , 
även om det  inte  f inns några 
formel la  krav på utb i ldn ing .

Vad är  d ina  råd t i l l  studenter 
som v i l l  a rbeta  inom den stat l iga 
sektorn?
Exempel  kan vara  uppsats  inom 
något  stat l igt  område ,  prakt ikp lats , 
a l l t  fö r  att  knyta kontakter .

Reser  du mycket? Vad var  d in 
senaste  resa  och vad hand lade 
det  om?
I  pr inc ip  reser  jag  var je  vecka 
mel lan min hemort  i  Skåne t i l l 
Stockho lm.  T i l l  det  så  reser  jag 
t i l l  o l ika  de lar  av landet  –  men t i l l 
98 % går  resorna inom Sver ige . 
Senast  reste  jag  t i l l  Södermanland 
för  ett  möte med en loka l fören ing 
inom Sver iges  Pens ionärsförbund .

Skribent: Julia Grimberg
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PUBKVÄLL PÅ O´LEARYS
Den 30 Januari var det dags för pubkväll på O’Learys! Det 
var väldigt goda hamburgare och trevligt sällskap. Under 
kvällen kördes det beerpong och sedan utgång på Platå.
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PUBKVÄLL PÅ O´LEARYS
SUNTRIP

Den 27 februari gick Suntripfesten av stapeln! 
Det var en sjukt rolig tredagarsfest. På torsdagen 
var det kravall på kårallen, på fredagen var det ett 
fulvinsspår och sedan HG, på lördagen var det 
den traditionella sandslottstävlingen och sedan 
eftersläpp på kårallen. 

I år var tävlingen väldigt populär 
och man slog rekord med 
anmälda lag. Suntrip är som 
vanligt en riktigt glassig och 
rolig fest. Vi ser redan fram emot 
nästa år!
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Här är Polkands fashionblogger Hellssi!
Hon har en skön stil som inspirerar polkandbrudarna. 
Hellssi är en tuff brud som gärna använder högklackat 
med nitar på!

På Hellssi:s Instagram är nu våren på 
gång och vi kan se att vårens kläder 
är fyllda av pastellfärger och prickar. För 
att spana in den här fashionista så kolla 
in hellssi på instagram!  #vårhybris 
#Linkanfashionblogger 

#LINKANFASHIONBLOGGER
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Vi t reor  är  nu inne på s luttampen 
av de t re  åren på programmet , 
satan vad t iden går  fort !  Det 
känns inte  länge sedan v i  a l l a 
en august ieftermiddag befann 
oss  i  U 1  och lyssnade på Peter 
för  första  gången .  Sedan dess 
har  ota l iga  dagar  har  spenderats 
i  A-huset  int i l l  den gråtande 
f l i ckan med den gu la  pennan , 
j ag  undrar  hur  det  kommer s ig 
att  man va lde  just  det  fotograf iet . 
För  den gråtande f l i ckan ger  mig 
inte  extra  mot ivat ion en t id ig 
måndags morgon ,  j ag  får  inte 
he l le r  extra  kraft  en sen fredags 
eftermiddag och när  jag  ser  den 
på en he lgmorgon v i l l  j ag  bara 
gå  hem och dra  täcket  över  mig . 

Under l igt  är  även hur  man efter 
snart  t re  års  stud ier  v id  L iu 
fort farande gör  misstaget  att  ta 
rast  och besöka Ba l jan under 
rusn ingst iden mel lan he l  och 
kvart  över .  Kanske är  det  ens 
undermedvetna som hoppas på 

att  t räffa  någon medstudent  för 
att  prata  bort  de  kvarvarande 
t immarna t i l l  lunchen .  Trots 
dessa oförk lar l iga  företee lser  så 
är  jag  mycket  nö jd  med mitt 
va l  av utb i ldn ing ,  j ag  har  t räffat 
många här l iga  människor  som 
har  t i l l fö r t  mycket  ro l igheter 
och b idrag i t  t i l l  at t  v idga mina 
kunskaper  inom många o l ika 
områden samt att  jag  nu efter 
t re  års  stud ier  kan hänga med 
i  A-Ekonomi ’s  sändn ingar .

Tack L iu  och Po l  Kand för  t re 
g ivande och hemskt  ro l iga  år !

EN TREAS MEMOARER
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Parken finns 
 inte längre

Nu heter sektionsrummet

BLÅBÄRET 
Men FLiNS sitter fortfarande där måndag till torsdag  
mellan 12:00-13:00, tveka inte att komma förbi om du 
undrar något eller om du har förslag på något du vill ändra. 

Vi finns där för dig!



Studentkåren för dig som pluggar vid 
området utbildningsvetenskap eller vid 
Filosofiska fakulteten

www.stuff.liu.se

För att hålla dig uppdaterad 
om all aktuell info rörande din 
studentkår, besök vår hemsida!

Bli medlem här: eller gå in på

/StudentUnionStuFF @stuff_liu @stuff_liu

www.medlem.karservice.se

Hej student! 
Det är vi som är StuFF! Som studentkår finns vi till för dig under hela din studietid, och vi jobbar främst med 

att bevaka och driva utbildningsfrågor och studiesociala frågor. Varje år jobbar vi för att  påverka och göra 
skillnad för att studenternas röster ska höras överallt på alla campus! 

 
Vi är representanter för drygt 13 000 studenter vid universitetet, eller närmare bestämt för dig som  

antingen pluggar  inom området för utbildningsvetenskap eller vid Filosofiska fakulteten. 
 

Vi hoppas att just du vill vara med och göra skillnad i framtiden tillsammans med oss!

Din åsikt är viktig!
Som kår stöttar vi er studenter genom att fungera som stöd  

och hjälp. Vi jobbar både på individnivå, med sektioner och med  
olika studentföreningar. StuFFs främsta uppgift är att företräda alla 

studenter för att påverka universitetet i den riktning som ni studenter önskar. 

Det kan handla om allt från studieplatser på campus, bibliotekens öppettider, vilken typ av studenthälso-
funktioner som skall finnas, till åsikter om priser på restaurangmat eller innehållet i just din kurs. 
För att få allt detta att snurra runt engagerar sig ett hundratal studenter, nästan alla vid sidan av  

studierna. Att vara engagerad i din sektion innebär till exempel att du hjälper dina  
studiekamrater i sin utbilning mot en bättre och roligare studietid. 

 
Tänk på att du alltid kan vända dig till kåren med frågor och problem.  

Tänk också på att ingen fråga varken är för liten eller för stor. 
 Så ta kontakt med oss, för din åsikt är viktig!

Gör skillnad!
Känner du att du vill engagera  
dig i kåren? Kanske upplever du att 
du vill förändra något i din utbildning?  
 
StuFF erbjuder studenter möjligheten att sitta med  
och påverka på olika sätt! Kontakta oss, så ser vi till 
att det finns ett spännande  
uppdrag till just dig!



Detta är en baksida
Den kan verka intetsägande

Det är inte baksidans fel


